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ПОСТОЯННА КОМИСИЯ ПО ОБРАЗОВАНИЕ, КУЛТУРА, НАУКА И 
КУЛТУРНО МНОГООБРАЗИЕ

ПРОТОКОЛ №53

от заседание на ПК по Образование, култура, наука и културно многообразие 
проведено на 07.09.2021г. от 10:00 часа

Днес, 07.09.2021Г. се проведе заседание на Постоянната комисия по Образование, 
култура, наука и културно многообразие.

Заседанието беше открито от г-жа Малина Едрева - председател на ПК ОКНКМ.
При направената проверка на кворума беше установено, че присъстват 13 общински 
съветници поради което заседанието може да бъде проведено. Списъкът на 
присъстващите членове на комисията е приложен към протокола - Приложение № 1.

Г-жа Малина Едрева докладва проекта за дневен ред на заседанието.

Общо гласували: 
в т.ч.:

13

За 13

Против няма

Въздържали се няма

Комисията подкрепи проекта за дневен ред с 13 гласа “за”.

По т. 1 от дневния ред:
Доклад вх. № СОА21-ВК66-6765/16.07.2021г. относно: Приемане на Годишен отчет за 
касовото изпълнение на бюджета на Столична община към 31.12.2020 г. с вносител 
Йорданка Фандъкова - кмет на Столична община.

Г-жа Мариана Симеонова представи доклада съгласно чл. 140 от закона за публичните 
финанси, кметът предоставя доклад за разглеждане в пълнота, придружен от отчет за 
касово изпълнение, приходна, разходна функции и параграфи, справки капиталова 
програма, информация проекти евро финансиране, мерки ковид, одитен доклад на 
сметната палата за извършен одит, одитно становище съгласно чл. 54 от закона за 
сметната палата. Относно приходна част, решение 42 от 6.2.2020г. е приет бюджетът за 
1 729 милиона. Относно разходната част, разходи по функции са представени в 
приложение 1, в приложнеие 2, държавни, местни и дофинансиране.

Г-н К. Паргов се изказа за касовото изпълнение на бюджета, да се връща една година 
назад при приемане на бюджета ще е излишно. По приходната част - изпълнението е 
97,4%, разбираемо е по-сериозно неизпълнение в туристическия, патентния и превозни 



средства. Хубаво е, че имам 100% такса битови отпадъци. Има свои критични бележки, 
базирани на приетия през 2020г. бюджет на СО. Групата на БСП няма как да подкрепи 
касовото изпълнение на бюджета предвид изразената от нас позиция при приемането на 
бюджета.

Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения:
1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение.

Против - К. Паргов, А. Кръстева, И. Виделов, 
Въздържали се - М. Паргов, В. Калановски, Г. Стефанова

Общо гласували: 
в т.ч.: 13

За 7

Против 3

Въздържали се 3

По т. 2 от дневния ред:
Доклад вх. № СОА21-ВК66-1398/38/16.07.2021г. относно: Промяна на бюджета на 
Столична община за П-ро тримесечие на 2021г. с вносител Дончо Барбалов - зам. - 
кмет на Столична община

Г-жа Мариана Симеонова представи рутинен доклад за всяко тримесечие: 
към 2т. допълнителни образователни услуги, културни институти задържат освен 
собствени приходи и приходи от наем 
т.4 други неданъчни приходи 
т.5 промяна внесен данък от един параграф към друг в размер на 6000лв 
т.6 Столична библиотека прави разместване от 5000 лв.
7.7 р-н Панчарево и Зоологическа правят малки размествания по параграфите на 
бюджетите им
т.8 30 000 лв от външни услуги към ОП Екоравновесие
т.9 по искане на д-р Кръстев, разместваме 6 500 000 лв. от преференциални карти в 
регламент
т. 10 по искане на Росина Станиславова, разместване на стойност от 1200 лв.

Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения:
1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение.

Против - К. Паргов, А. Кръстева, И. Виделов, 
Въздържали се - М. Паргов, В. Калановски, Г. Стефанова

Общо гласували: 
в т.ч.: 13

За 7

Против 3

Въздържали се 3



По т. 3 от дневния ред:
Доклад вх.№ СОА20-ВК66-8836/133/02.09.2021 г. относно предложение за приемане на 
Решение за актуализация (изменение и допълнение) на приетата от Столичен общински 
съвет с Решение № 528/12.11.2020 г. Програма за строителство на детски градини 
2021-2023 г., допълнен с доклад вх. № СОА20-ВК66-8836/134/02.09.2021г. относно: 
Коригирано приложение и Проекто-решение към доклад № СОА20-ВК66-8836- 
(127)/09.08.2021 г. - предложение за приемане на Решение за актуализация (изменение 
и допълнение) на приетата от Столичен общински съвет с Решение № 528/12.11.2020 г. 
Програма за строителство на детски градини 2021-2023 г. с вносители инж. Ангел 
Джоргов - зам. - кмет на Столична община, Дончо Барбалов - зам. - кмет на Столична 
община и Мирослав Боршош - зам.-кмет на Столична община

инж. Ангел Джоргов запозна какъв е напредъкът от месец август в изпълнението на 
програмата. Предлага се промяна в програмата: някои от обектите да бъдат преместени 
в други графи. Описани са всички обекти кой до къде е стигнал. Дава предложение за 
добавяне на 8 нови обекта - в 6 района. От резервния списък да бъдат добавени 2 обекта 
в р-н Средец и р-н Сердика. Районните кметове съвестно изпълняват ангажиментите си 
за предаване на коректна информация относно обектите част от програмата. Изключения 
правят няколко района.

Г-жа М. Едрева сподели, че тази програма изисква много ясно стриктно съблюдаване 
на изпълнението. Призовава да бъде направена така регулярната информация, дори да 
има забавяне в районите, да предоставят аргументи защо не предоставят информация на 
време. Помоли да няма никакви компромиси по отношение на забавянето на информация 
от страна на районите. Обърна внимание, че има нов проект за решение към доклада и 
направи предложение за следната редакция в него, а именно: т. III да започне с “Възлага 
на кмета на Столична община да предоставя регулярно информация... “

Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения:
1. Комисията подкрепя доклада, като предлага НОВ проект за решение, неразделна част 
от настоящото становище.

Общо гласували: 
в т.ч.: 13

За 12

Против няма

Въздържали се 1



По т. 4 от дневния ред:
Доклад вх. № СОА21-ВК66-8114/31.08.2021г. относно: Предоставяне на сграда и 
прилежащия й терен - публична общинска собственост за сграда -2 към детска градина 
№ 40 „Проф. Г. Ангушев“ за 2 яслени групи с вносител Мирослав Боршош - зам.-кмет 
на Столична община
Г-жа М. Минчева се изказа относно предложения доклад във връзка с чувствителен 
недостиг в р-н Триадица, търсят се възможности за увеличаване на местата. Бивш 
спортен клуб на ул. Боянски водопад, преустроен, по заявка от кмета Божилов и това да 
приключи до 5 окт. След това биха могли да бъдат обявени местата, тези две нови 
групи като нова сграда към ДГ40, ще бъдат за деца в яслена възраст от 1 до Зг.

Г-жа М. Едрева заяви, че една от тези детски градини, се очаква от началото на този 
мандат.

Г-н К. Паргов съобщи, че БСП ще подкрепи една такава инициатива. Ще се радва да 
има специално заседание по темата за детските градини. Колегите съветници да са 
запознати с фактическата обстановка по всички теми - 1-ви клас, и ДГ. Необходимо е 
поне комисията да е запозната.

Г-жа М. Едрева съобщи, че следващата седмица ще има актуална информация за 
старта.

Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения:
1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение.

Общо гласували: 
в т.ч.: 13

За 13

Против няма

Въздържали се няма

По т. 5 от дневния ред:
Доклад вх. № СОА21-ВК66-6949/21.07.2021г. относно: Изменение на Правилата за 
работа на Столична програма "Култура", във връзка с увеличаване на броя на заместник- 
председатели на Творческия съвет-ръководен орган на Програма "Култура" с вносители 
Малина Едрева - председател на ПК по ОКНКМ, Мирослав Боршош - зам.-кмет на СО, 
Веселин Калановски, Владимир Митов, Иван Виделов - общински съветници

Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения:
1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение.

Общо гласували: 
в т.ч.:

13



За 12

Против няма

Въздържали се 1

По т. 6 от дневния ред:
Доклад вх. № СОА21-В К66-8239/03.09.2021г. относно: Сключване на споразумение за 
сътрудничество в областта на културата между Столична община и Национален дворец 
на културата с вносител Мирослав Боршош - зам.-кмет на СО.

Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения:

1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение.

Общо гласували: 
в т.ч.: 13

За 13

Против няма

Въздържали се няма

По т. 7 от дневния ред:
Доклад вх. № СОА21-ВК66-8237/03.09.2021г. относно: Предоставяне на помещения, 
находящи се в сградата на Общински културен институт Дом на културата "Красно село" 
за нуждите на дома с вносител Мирослав Боршош - зам.-кмет на СО

Г-н Боршош се изказа, че това е казус, който е заварил със всички проблеми свързани с 
управлението на ОКИ Красно село. Проведени са няколко срещи на кмета на района и 
г-жа Кючукова, резултат от тези срещи не достига до него. Представи доклада, който 
предоставя на ОКИ самостоятелност при управление на тези пространства, като крайно, 
но адекватно решение.

Г-жа Ивелина Кючукова каза, че повече от година и половина е врид. директор, а от 9 
април е директор. Повече от 1/3 от помещенията са отдадени под наем за 10 годишен 
срок. Това е напълно неадекватно, голяма част от помещенията са празни - отдадени 
преди 10 г., но не е виждала наемателите, а информация за анекси, и др. не е достъпна.

Г-жа Станиславова заяви, че доц. Чобанов е решил да не се гласува този 
доклад. Докладът не е променен от тогава. Неправомерно са взимани по-високи суми от 
общите части, несъразмерно са начислявани такси от наематели на районната 
администрация за общите части. Р-н „Красно село“ има още в предишни мандати 
договори 16 за тези помещения. Тя не е решавала за срочността на договорите, това е 
била волята на СОС. Д-р Чобанов е поискал да направи проверка за част от 
помещенията, които не се ползват по предназначение. Призовава г-н Боршош и г-жа 
Кючукова, да се съберат и да решат как ще се управлява разумно ОКИ-то стига да има 
законова постановка, в/у която да се стъпи. Писмо от 31.05.2021г. до Боршош, няма все 



още отговор. С наредба на СОС са определени такси за експлоатация на ОКИ Красно 
Село, които коренно се различават тези цени, посочени в сайта на ОКИ Красно село, от 
цените в наредбата одобрена от СОС. Ще пишат писмо до кмета и председателя - относно 
цените и защо се е получило разминаване между цени на сайта на ОКИ и решение на 
СОС.

Г-жа Кючукова каза, че това е изключителна некомпетентност от страна на г-жа 
Станиславова. Цените по наредба се спазват изключително точно това, което се внася в 
повече е по отделна сметка.

Г-н С. Колев каза, че смисълът да се избере управител и директор, който да движи 
креативно делата на ОКИ е точно това, преценено е, че трябва да има човек, който се 
занимава само и единствено с това.

Г-н В. Калановски се поинтересува, как ще се регулират отношенията между ОКИ и 
района (когато културни мероприятия на района са на територията на ОКИ)? Как седи 
този въпрос при другите ОКИ-та и отношенията на съответните районни кметства?

Г-жа Едрева отговори, че управлението ча ОКИ-та изцяло в пълномощие на 
директорите. Районите имат квоти на управление на сцени.

Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения:
1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение.

Общо гласували: 
в т.ч.: 13

За 13

Против няма

Въздържали се няма

По т. 8 от дневния ред:
Доклад вх. № СОА20-ВК66-9793/22/03.09.2021г. относно: Изменение на Решение № 584 
по Протокол № 24 от 26.11.2020 г., по повод изпълнението на проекти, одобрени в Раздел 
"Открити Сцени - Логистична подкрепа" от Календара на културните събития на 
Столична община за 2021 г. с вносители Малина Едрева - председател на ПК по ОКНКМ 
и Мирослав Боршош - зам.-кмет на СО

Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения:
1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение.

Общо гласували: 
в т.ч.: 13

За 13



Против няма

Въздържали се няма

По т. 9 от дневния ред:
Доклад вх. № СОА21-ВК66-7953/1/31.08.2021г. относно: Удостояване със званието 
„Почетен гражданин на София” на Симона Дянкова, Стефани Кирякова, Мадлен 
Радуканова, Лаура Траатс и Ерика Зафирова - състезателки от националния отбор на 
България по художествена гимнастика - ансамбъл, на Весела Димитрова - треньор на 
националния ансамбъл за жени, на Михаела Маевска - помощник-треньор на 
националния ансамбъл за жени и Илиана Сиракова - Председател на Българската 
федерация по художествена гимнастика с вносители Йорданка Фандъкова - кмет на 
Столична община, Елен Герджиков - председател на СОС, Малина Едрева - председател 
на ПК по ОКНКМ и Венера Милова - секретар на Столична община

Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения:

1.Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение.

Общо гласували: 
в т.ч.: 13

За 13

Против няма

Въздържали се няма

По т. 10 от дневния ред:
Доклад вх. № СОА21-ВК66-7952/1//31.08.2021г. относно:
Удостояване със званието „Почетен гражданин на София” на Стойка Кръстева - 
състезателка по бокс и Борислав Георгиев - личен треньор с вносители Йорданка 
Фандъкова - кмет на Столична община, Елен Герджиков - председател на СОС, Малина 
Едрева - председател на ПК по ОКНКМ и Венера Милова - секретар на Столична община

Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения:

1 .Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение.

По т. 11 от дневния ред:

Общо гласували: 
в т.ч.:

13

За 13

Против няма

Въздържали се няма



Доклад вх. № СОА21-КИ18-241/1/31.08.2021г. относно: Удостояване със званието 
"Почетен гражданин на София" на Васил Банов-актьор с вносители Йорданка Фандъкова 
- кмет на Столична община, Елен Герджиков - председател на СОС, Малина Едрева - 
председател на ПК по ОКНКМ и Венера Милова - секретар на Столична община
Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения:1.Комисията 
подкрепя доклада с предложения проект за решение.

Общо гласували: 
в т.ч.: 13

За 13

Против Няма

Въздържали се Няма
По т. 12 от дневния ред:
Доклад вх. № СОА21-ДИЮ-64/3/30.08.2021г. относно: Удостояване с отличие „Почетен 
знак на Столична община“ Н. Пр. г-жа Беа тен Тъшер, извънреден пълномощен посланик 
на Кралство Нидерландия в Република България.с вносители Йорданка Фандъкова - 
кмет на Столична община, Елен Герджиков - председател на СОС, Малина Едрева - 
председател на ПК по ОКНКМ и Венера Милова - секретар на Столична община
Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения:

1 .Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение.

Общо гласували: 
в т.ч.: 13

За 13

Против няма

Въздържали се няма
------------------------------------- /

Поради изчерпване на дневния ред заседанието бе закрито.

Председател на ПК по образование, 

култура, наука и културно многообразие:

Зам.-председател на ПК по образование, 

култура, наука и културно многообразие:

Зам.-председател на ПК по образование, 

култура, наука и културно многообразие:

Изготвил: ——
Костанца Иванова 
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